

استمارة مستخلصات رسائل وأطاريح الماجستير والدكتوراه في جامعة البصرة

اسم الطالب: محمد نوري حسين

الكلية: الزراعة

الشهادة: ماجستير

القسم: الإنتاج الحيواني

اسم المشرف: رياض كاظم موسى

التخصص: إدارة دواجن

عنوان الرسالة / الاطروحة:

تأثير نوعية مياه الشرب وشكل العلف على الأداء الإنتاجي والفسلجية لفروج اللحم.

1- وجود تأثير معنوي ($p \leq 0.05$) لنوعية المياه على بعض الصفات الإنتاجية والفسلجية لفروج اللحم اذ أعطت معاملي ماء RO وماء ممغنط أفضل النتائج.

2- وجود تأثير معنوي ($p \leq 0.05$) لشكل العلف على بعض الصفات الإنتاجية والفسلجية لفروج اللحم إذا أعطت معاملة العلف بشل أقراص أفضل النتائج.

Student name: Mohamed Norri Hussein **college:** Agriculture

supervised: Riyadh Kadem Mossa **Dept:** Animals Production

Thesis title: Effect of drinking water quality and feed form

On productive and physiological performance.

- 1- There was significant ($p \leq 0.05$) effect for water quality on some productive and physiological traits, treatment of RO and Magnetically water have better means of these traits.
- 2- There was significant ($p \leq 0.05$) effect for feed form on some productive and physiological traits, treatment of RO and Magnetically water have better means of these traits.
- 3- The result showed significant ($p \leq 0.05$) effect of interaction between water quality and feed form on some productive and physiological traits

Degree: MSc

field: Poultry Management